
 

 

 

 
Voorstel nr. : 118-2018 
Agendapunt : 10 

 

AMENDEMENT 

 
Onderwerp: Voorstel tot vaststelling Visie Edam Vitaal 

 
De raad van de gemeente Edam-Volendam in vergadering bijeen op 22 november 2018 besluit het 
voorgenomen besluit, welke luidt: 

 
“Visie Edam Vitaal vast te stellen” 

te wijzigen in; 

“-Visie Edam Vitaal vast te stellen 
-Een keuze voor het al dan niet ondergronds parkeren op het Korsnäs-terrein nu niet wordt gemaakt 
-Dit na grondige uitwerking van een aantal scenario’s separaat aan de gemeenteraad wordt voorgelegd” 

Toelichting: 
Het maken van een keuze voor de wijze van parkeren binnen de vesting, rekening houdend met de 
ontwikkelingen in de Hoogstraat en woningbouw op het  Korsnäs-terrein heeft grote impact op de 
toekomst van het centrum van Edam. Na zo’n langdurig en waardevol proces van participatie van 
inwoners, ondernemers en bestuurders omtrent de Visie Edam Vitaal vindt de raad het essentieel eerst 
over voldoende gegevens te beschikken voordat deze keuze kan worden gemaakt. 

 
Daartoe zouden meerdere scenario’s serieus (financieel) geanalyseerd moeten zijn, zoals bijvoorbeeld: 
1. parkeren op maaiveld zonder parkeergarage; 
2. met een half verdiepte parkeergarage voor alleen bewoners; 
3. met een ondergrondse parkeergarage voor bewoners, inwoners en bezoekers. 
Uit deze analyse moet geconcludeerd kunnen worden wat de gevolgen en financiële consequenties van de 
drie scenario’s zijn. Kunnen bijvoorbeeld voldoende woningen gerealiseerd worden om dit budgettair 
neutraal te maken? En als voor een verdiepte parkeergarage wordt gekozen, kan dan worden volstaan met 
één parkeervergunning per huishouden en blauwe zones met maximaal een ½ uur parkeertijd om zo 
betaald parkeren in de binnenstad te voorkomen? Zie ook centrum Volendam met parkeergarage in de 
Boegstraat en het Europaplein. 
Daarnaast moet, voordat met de woningbouw op het Korsnäs-terrein gestart kan worden, 100% duidelijk 
en zeker zijn waar en hoe (aan de randen van het centrum van Edam) geparkeerd kan worden. 

 
Als deze  scenario’s met voldoende onderbouwing zijn uitgewerkt kan de gemeenteraad hierover een 
afgewogen besluit nemen. Gezien de druk op de woningmarkt c.q. de wens voortgang te maken met  het 
Korsnäs-project is het wenselijk de raad in het 1e kwartaal van 2019 een voorstel voor te leggen. 
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